
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 23/2020 πρακτικό συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 

Αρ. απόφ. 344/2020                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έγκριση τεχνικής έκθεσης τεκμηρίωσης 

σκοπιμότητας για την ίδρυση του νέου 

Κοιμητηρίου στο Α.Τ. 1147ζ του αγροκτήματος 

Πατρίδας 

 

Σήμερα 18 Δεκεμβρίου του έτους 2020 ημέρα της εβδομάδας Παρασκευή και ώρα 17:00 

συνήλθε διά τηλεδιάσκεψης σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο, ύστερα από την με 

ημερομηνία 14-12-2020 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 

Συμβούλους, τους Προέδρους Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018  και 

τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 και της υπ’ αριθ. 60249/22-9-2020 

εγκυκλίου του Υπ.Εσωτερικών. 

Διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 

συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 
Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6)Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) 
Β.Λυκοστράτης, 9) Κ. Γρηγοριάδης, 10) Λ.Ακριβόπουλος, 11) Θ. 
Κορωνάς, 12) Α. Λαζαρίδης, 13) Α.Σιδηρόπουλος, 14)Α.Δέλλας, 
15)Λ.Ασλανίδης, 16)Γ.Μπατσαρά, 17) Σ. Τζήμα, 18) 
Ε.Κελεσίδης, 19)Κ.Βασιλειάδης, 20) Κ.Παλουκίδης, 21) 

Δ.Πυρινός, 22)Χ.Τσιούντας, 23) Π.Παυλίδης, 24) Γ.Γουλτίδης, 
25) Γ.Μιχαηλίδης, 26) Β.Στεφανόπουλος, 27) Α.Μαρκούλης, 28) 
Κ.Τροχόπουλος, 29) Σ.Στουγιάννος, 30)Κ.Θεοδωρίδης, 31) 
Π.Μουχτάρη, 32) Α.Συμεωνίδου, 33) Γ.Δεμερτζίδης, 34) 
Γ.Μελιόπουλος, 35) Ι.Τσαναξίδης. 

Ν.Λαζόπουλος, Ν.Αγγέλου, 
Μ.Σουμελίδης, Χ.Κελεσίδης, 
Δ.Τσανακτσίδης, Δ.Ράλλη 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                

 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Γ.Τσιλογιάννης, Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, 

Ι.Βοργιατζίδης, Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, 

Ι.Σιδηρόπουλος, Χ.Βενετικίδης, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, 
Ε.Παγούρας, Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές, Η.Καραμήτσος 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη, ο 

οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής:  

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της έγκρισης 

της τεχνικής έκθεσης τεκμηρίωσης σκοπιμότητας για την ίδρυση του νέου Κοιμητηρίου στο Α.Τ. 

1147ζ του αγροκτήματος Πατρίδας. Το θέμα κατατίθεται ως έκτακτο διότι η προθεσμία για την 

υποβολή των αιτημάτων λήγει στις 31/12/2020.  

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του Δημάρχου για τη συζήτηση του θέματος 

αυτού ως εκτάκτου; 

Μέλη: Ναι. 

Ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος απείχε από την ψηφοφορία για τη συζήτηση του 

παραπάνω θέματος ως εκτάκτου 

Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως 

κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 15-12-2020 

εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου υπηρεσίας δόμησης Κωνσταντίνου Παλουκίδη, που έχει 

ως εξής: 

Προκειμένου να αντιμετωπιστεί το μείζον θέμα που έχει προκύψει από την πλήρωση των 

θέσεων ταφής του υφιστάμενου κοιμητηρίου της πόλης Βέροιας, οι αρμόδιες υπηρεσίες του 

Δήμου Βέροιας, διενήργησαν προκαταρκτική έρευνα για να βρεθεί δημοτικό ακίνητο κοντά στην 

πόλη με έκταση ικανή να φιλοξενήσει το νέο κοιμητήριο.  

Έτσι, με την 120/2018 απόφαση, το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Βέροιας ενέκρινε την 

κίνηση της διαδικασίας διερεύνησης για την δυνατότητα χωροθέτησης νέου κοιμητηρίου σε 

τμήμα του υπ’ αριθ. 1147ζ αγροτεμαχίου του αγροκτήματος  Πατρίδας, έκτασης 90.000 τ.μ., 

ιδιοκτησίας Δήμου Βέροιας. 

Για την σκοπιμότητα ίδρυσης του νέου κοιμητηρίου, συντάχθηκε από την Διεύθυνση 

Υπηρεσίας Δόμησης-Κτηματολογίου-Περιουσίας η από 15-12-2020 «Τεχνική Έκθεση 

Τεκμηρίωσης Σκοπιμότητας για την ίδρυση του νέου κοιμητηρίου στο ΑΤ 1147ζ του 

αγροκτήματος Πατρίδας». 

Έχοντας υπόψη  τα παραπάνω, καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει την από 10-

12-2020 τεχνική Έκθεση Τεκμηρίωσης Σκοπιμότητας που συνέταξε η Διεύθυνση Υπηρεσίας 

Δόμησης-Κτηματολογίου-Περιουσίας. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Τσιούντας: Έχουμε την άποψη του συμβουλίου της Κοινότητας Πατρίδας; 

Μαρκούλης: Εσείς το ξέρετε το θέμα κ.Τσιούντα; 

Δήμαρχος: Εδώ και πολύ καιρό κ.Τσιούντα 

Παυλίδης: Ο συνδυασμός μας είναι αντίθετος και θα δώσει αρνητική ψήφο, γιατί στις 

προεκλογικές μας θέσεις είχαμε θέσει το θέμα προκειμένου εκείνη η περιοχή να αξιοποιηθεί 

δημιουργώντας ένα γυμναστήριο, για να εξυπηρετηθεί όλη η συνοικία του Προμηθέα κι η 

ευρύτερη περιοχή, διότι έχουμε έλλειψη αθλητικών χώρων. Όλοι όσοι έχουν θητεύσει στο ΚΑΠΑ 

γνωρίζουν ότι έχουμε έλλειψη τέτοιων αθλητικών χώρων. 

Θεωρούμε ότι η πόλη επεκτείνεται σε εκείνο το σημείο και σύντομα θα τα βρούμε 

μπροστά μας. Για το κοιμητήριο θα μπορούσε να επιλεγεί ένας άλλος τόπος. Ξέρω ότι είχατε 

ψηφίσει για τον συγκεκριμένο χώρο στην προηγούμενη θητεία του Δ.Σ., εγώ δεν ήμουν τότε 

δημοτικός σύμβουλος. 

Η θέση μας είναι αυτή για τον συγκεκριμένο χώρο και για αυτόν τον λόγο θα δώσουμε 

αρνητική ψήφο. 

Μαρκούλης: Το ζήτημα της λήψης απόφασης από το Δ.Σ. δεν επαφίεται στην κρίση του 

Δημάρχου, του Προέδρου ή όποιου άλλου καλοθελητή συμμετέχει στη συνεδρίαση. Όλα τα μέλη 

του Δ.Σ. πρέπει να εκφράζονται και πρέπει να εκφράζονται με την ψήφο τους κι όταν έχουν 

άποψη οφείλουν να τοποθετούνται επί των συγκεκριμένων ζητημάτων.  

Όσον αφορά το συγκεκριμένο θέμα, δεν μας έχουν εξηγήσει γιατί έρχεται σαν έκτακτο.  



Επειδή είναι ένα ζήτημα που δεν άπτεται του ενδιαφέροντος μόνο της Βέροιας, νομίζω ότι 

το θέμα πρέπει να εισαχθεί ως τακτικό σε επόμενη συνεδρίαση και να τοποθετηθούμε όλοι.  

Εμείς έχουμε τοποθετηθεί για το Κοιμητήριο, προγραμματικά και μέσα στο Δ.Σ. αλλά δε 

μπορούμε να προχωρούμε με αυτές τις μεθοδεύσεις 

Δήμαρχος: Στο παρελθόν έχουμε συζητήσει ότι σε αυτόν το χώρο θα γίνει το Κοιμητήριο.  

Σήμερα αυτά τα θέματα έρχονται ως έκτακτα γιατί πρέπει να υποβληθούν οι προτάσεις 

στο πρόγραμμα «ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣ» πριν το τέλος του χρόνου. 

Παπαδόπουλος: Είναι απαραίτητο για τη δημιουργία των απαιτούμενων τμημάτων όπως 

προβλέπεται από τις κείμενες διατάξεις. Ξεχωριστά δηλ. τμήματα για τα μολυσματικά, για 

αλλόθρησκους κτλ. Είναι ανάγκη να δημιουργηθεί νέο Κοιμητήριο και σε αυτό θα δημιουργηθούν 

όλα τα τμήματα που προβλέπονται. 

Μαρκούλης: Δεν έχω λάβει επαρκείς εξηγήσεις. Για ποιον λόγο το θέμα δεν έρχεται με 

την τακτική διαδικασία;  

Τσιούντας: Αυτό συζητήθηκε Πρόεδρε… 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν ταυτόχρονα)  

Μαρκούλης: Πρόεδρε, επιθυμώ τη διενέργεια ονομαστικής ψηφοφορίας 

Πρόεδρος: Κε Μαρκούλη, το αίτημά σας για ονομαστική ψηφοφορία γίνεται δεκτό. Ο 

γραμματέας θα εκφωνεί ένα - ένα τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και θα ψηφίζετε 

ονομαστικώς υπέρ ή κατά της εισήγησης του αντιδημάρχου υπηρεσίας δόμησης Κωνσταντίνου 

Παλουκίδη. Παρακαλώ ν’ αρχίσει η ονομαστική ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια ο γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί δήλωναν την 

παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν την παραπάνω εισήγηση. Έτσι:  

Ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος απείχε από τη συζήτηση και την ψηφοφορία του 

παρόντος θέματος 

Υπέρ της εισήγησης του αντιδημάρχου υπηρεσίας δόμησης Κωνσταντίνου Παλουκίδη 

ψήφισαν είκοσι τέσσερις (24) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Η. Τσιφλίδης, Β.Παπαδόπουλος, 

Σ.Ασλάνογλου, Κ.Ρίζος, Θ.Θεοδωρίδης, Α.Τσαχουρίδης, Σ.Διαμάντης, Β.Λυκοστράτης, Κ. 

Γρηγοριάδης, Λ.Ακριβόπουλος, Θ. Κορωνάς, Α. Λαζαρίδης, Α.Σιδηρόπουλος, Α.Δέλλας, 

Λ.Ασλανίδης, Γ.Μπατσαρά, Σ. Τζήμα, Ε.Κελεσίδης, Κ.Βασιλειάδης, Κ.Παλουκίδης, Δ.Πυρινός, 

Χ.Τσιούντας, Α.Συμεωνίδου, Γ.Δεμερτζίδης 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Π.Παυλίδης, Γ.Γουλτίδης, Γ.Μιχαηλίδης, 

Β.Στεφανόπουλος, Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, Κ.Θεοδωρίδης, Π.Μουχτάρη. 

Χρ.Λιλιόπουλος (ειδικός γραμματέας Δ.Σ.): Ο κ.Στουγιάννος είναι απών; 

Μαρκούλης: Δεν έχει μικρόφωνο, κάντε του ένα τηλέφωνο να τον ρωτήσετε… 

Χρ.Λιλιόπουλος (ειδικός γραμματέας Δ.Σ.): Δεν έχω το τηλέφωνό του στη διάθεσή μου 

αυτήν τη στιγμή. 

Πρόεδρος: Πως ξέρουμε ότι είναι παρών;  

Χρ.Λιλιόπουλος (ειδικός γραμματέας Δ.Σ.): Ο κ.Στουγιάννος είναι παρών, βλέπω το 

εικονίδιο στην οθόνη 

Μαρκούλης: Ο κ.Στουγιάννος συμμετέχει… 

Χρ.Λιλιόπουλος (ειδικός γραμματέας Δ.Σ.): Ο κ.Στουγιάννος είναι παρών, δεν μας έχει 

δηλώσει ότι αποχωρεί 

Βασιλειάδης: Ας ανοίξει την κάμερα να τον δούμε 

Μαρκούλης: Αν θέλετε να σας πω το τηλέφωνό του… 

Πρόεδρος: Δεν είναι δουλειά αυτή τώρα… 

Ασλάνογλου: Αν μας ακούσει κάποιος τι θα πει; 

Χρ.Λιλιόπουλος (ειδικός γραμματέας Δ.Σ.): Πρόεδρε, ο κ.Μαρκούλης δήλωσε ότι η 

παράταξή του θα δώσει αρνητική ψήφο. Να δηλωθεί ως αρνητική η ψήφος του κ.Στουγιάννου; 

Υπάρχει πρόβλημα; 

Μαρκούλης: Ας του πάρετε τηλέφωνο μήπως διαφοροποιηθεί… 

Δήμαρχος: Ας προχωρήσουμε στη διαδικασία… 



Χρ.Λιλιόπουλος (ειδικός γραμματέας Δ.Σ.): Να δηλωθεί ως αρνητική η ψήφος του 

κ.Στουγιάννου; 

Τσιούντας: Όχι, είναι απών. 

Μαρκούλης: Από πότε είναι απών; 

Χρ.Λιλιόπουλος (ειδικός γραμματέας Δ.Σ.): Φαίνεται ότι είναι παρών… 

Παπαδόπουλος: Στην κάμερα δεν τον βλέπουμε, δεν μπορεί να μιλήσει, πως είναι παρών;  

Πρόεδρος: Έχουμε όλοι την υποχρέωση να είμαστε παρόντες. Από τη στιγμή που δεν τον 

βλέπουμε και δεν τον ακούμε, θα θεωρηθεί απόντας. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 15-12-2020 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου υπηρεσίας δόμησης 

Κωνσταντίνου Παλουκίδη. 

2.- Την υπ’ αριθ. 120/2018 απόφαση του Δ.Σ. 

3.- Ότι η ίδρυση νέου κοιμητηρίου σε τμήμα του υπ’ αριθ. 1147ζ αγροτεμαχίου της Κοινότητας 

Πατρίδας, θα συμβάλλει στην αντιμετώπιση του μείζονος προβλήματος πλήρωσης των θέσεων 

ταφής στο υφιστάμενο κοιμητήριο της πόλης Βέροιας. 

4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας  

5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 

ν.4555/2018 και του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 

4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

 

Αποφασίζει  

 

Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 

είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την από 15-12-2020 τεχνική έκθεση τεκμηρίωσης 

σκοπιμότητας για την ίδρυση του νέου Κοιμητηρίου στο Α.Τ. 1147ζ του αγροκτήματος Πατρίδας, 

όπως αυτή έχει συνταχθεί, ελεγχθεί και θεωρηθεί από τη Διεύθυνση Υπηρεσίας Δόμησης -

Κτηματολογίου-Περιουσίας Δ.Βέροιας. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  344 / 2020 

.............................................................................................……….................................  

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 

 

 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης     

Β. Παπαδόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Κ. Ρίζος     

Θ. Θεοδωρίδης     

Α. Τσαχουρίδης     

Σ. Διαμάντης     

Β. Λυκοστράτης     

Κ. Γρηγοριάδης     

Λ. Ακριβόπουλος     

Θ. Κορωνάς     

Α. Σιδηρόπουλος     

Α. Δέλλας     

Λ. Ασλανίδης     

Γ. Μπατσαρά     

Σ. Τζήμα     

Ε. Κελεσίδης     

Κ. Βασιλειάδης     

Κ. Παλουκίδης     

Δ. Πυρινός     

Χ. Τσιούντας     

Π. Παυλίδης     

Γ. Γουλτίδης     

Γ. Μιχαηλίδης     

Β. Στεφανόπουλος     

Α. Μαρκούλης     

Κ. Τροχόπουλος     

Σ. Στουγιάννος     

Κ. Θεοδωρίδης  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  21-12 -2020 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Π. Μουχτάρη 

Α. Συμεωνίδου 

Γ. Δεμερτζίδης 

Γ. Μελιόπουλος 

Ι.  Τσαναξίδης 

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 


